
Spomnimo se , kako je Janez Stanovnik,
predsednik Zveze združenj borcev NOB,
pred več kot letom in pol, med drugim
na javnem shodu izgnancev povedal: »Iz
te družbene lasmine so napravili Kad in
Sod, iz tega Soda in Kada so tajkune
delali«
Kmalu po tem (12. junija 2008) sem
prav v tej rubriki te njegove besede
komentiral in se spraševal, komu so
namenjene. Vladi, policiji, tožilstvu. V
nadaljevanju sem še opisal, kako se tej
vrsti kriminalitetestreže na Hrvaškem
(Maestro, Gruntovčan, Diagnoza), in se
povprašal, ali se pri nas upamo kaj
podobnega. Med drugim je Stanovnik
takrat tudi omenil, daje čas, da se
zamenja vlado.
Ja, res je,pred letom smo zamenjali
vlado. Hrvatje so že zdavnaj končali
kriminalističnepreiskave Maestro,
Diagnoza, na sodišču so bile izrečene
sodbe. Močna hrvaška protikorupcijska
kriminalistična skupina USKOK je
dobro in neodvisno pod vodstvom
Mladena Bajiča opravila svoje delo in
delo nadaljuje.
No, kako je imel g. Stanovnik prav, se
vidi po stečajih velikih firm (recimo
IUV), ki niso propadle samo zaradi
netržnega gospodarstva, ampak
namernega nezakonitega delovanja
uprav in njihovih nezakonito
postavljenih izvršnih direktorjev, ki so
sanacijska sredstva uporabljali za
ustanovitev lasmihfirm in se obenem
igrali z delnicami malih delničarjev..
Ne bom ugibal, koliko so te povedane
besede g. Stanovnika vplivale na
»jekleno damo« slovenske policije g.
Katarino Kresal, da seje odločila
ustanoviti nacionalni protikorupcijski
kriminalistični urad, lahko bi rekli
slovenski FBI, in temu nevarnemu

kriminalu, ki ogroža že temelje
nacionalne ekonomije, enkrat za vselej
narediti konec. Sem pa prepričan, daje
kot vrhunska pravnica na področju
odvetništva kaj hitro ugotovila, da se z
dosedanjo organiziranostjo
kriminalistične službe teh nevarnih
»lumparij« ne da zatreti.
Kar poglejmo, nekaj do zdaj ovadenih
gospodov za tovrstna kazniva dejanja se
prosto gibljejo, govorijo o političnih
zarotah, njim naklonjeni mediji jim
dajejo najboljše termine, kjer razlagajo,
da so bili ovadeni načrtno, politično,
tudi za kazniva dejanja, ki niso omembe
vredna, nevestno delo v službi-pika. Pa
smo spet pri orožju.
Prepričan sem, da bivši minister za
obrambo v zvezi z zadevo Patria ni
naredil nobenega naklepnega ali iz
malomarnostikaznivega dejanja, ki bi
ga delal neprimernega za nadaljevanje
opravljanja ministrskefunkcije. Lahko
bi se pa vprašal, ali je storil vse potrebno,
da do te »godle« ne bi prišlo.
Predstavljajmo si, da bi našemu vojaku
v Afganistanu zaradi slabega materiala
odpovedalmitraljez na Patrii, in to v
trenutku, ko bi ga potreboval, da bi
zavaroval življenja ljudi. Vtem trenutku
se nevestno delo na obrambnem
ministrstvu spremeni v kaj drugega, kot
je samo nevestno delo, seveda samo, če se
bomo ukvarjali tudi z neposrednimi
posledicami »slabih nakupov«. Ali je
tudi za to ustanovljen slovenski FBI?
Osebno menim, da so se v zgodovini na
Slovenskem zaradi slabe »orožarske
nabave« dogajali usodni zgodovinski
trenutki. Pojdimo v leto 1944, koje
partizanska vojska nabavila nov
angleški minomet. Osebno ga je
preizkusil sam komandant partizanske
vojske Franc Rozman - Stane. Razneslo
gaje. Posledice so bile grozne. On mrtev,
več hudo ranjenih. Skorajda je odšel
celoten vojaški vrh partizanske vojske v
večna lovišča. Ne, ni smešno. Bi imeli
svojo slovensko vojsko že takrat, če bi on
ostal živ? Bi se zgodilipovojnipoboji? Ne
vem, govori se marsikaj.
Pa poglejmo, kaj seje v tej zvezi dogajalo
v osamosvojitveni vojni, in to za razliko
v našo korist.
Agresorski bataljon najmočnejše oklepne
brigade v Jugoslaviji je močno zdesetkan
prispel do Brnika. ZavHga ni nikdar.

Enemu odoklepnikov (BVP80)jepri
enostavni oviri v Trzinu počila gosenica.
V barikadi Bojana Končana, poveljnika
TO Domžale, je ostal ukleščen eden
najbolj elimih vodov motorizirane
pehote! oklepne brigade pod
nekompromisnim poveljstvom vodnika
TomaBakračeviča. Nadaljevanje
poznamo. Končan, TO, in Beznik, SEP
sta nato skupaj preprečila evakuacijo te
enote s pomočjo zračnega desanta. Bilo
je pet mrtvih. Ali je gosenica počila
zaradislabega materiala, slabega
podizvajalca transmisijske opreme, ne
bomo izvedeli nikoli, ker tega nihče ni
raziskoval. Je pa dogodek prelomno
vplival na poteh osamosvojitvene vojne,
sajjojeJLA krepko, prav v Trzinu, dobila
po glavi. To mi je dosti kasneje v
razgovorih povedal in priznal sam
poveljniki. OKBR na Vrhniki, polkovnik
Pane Matic, ki je gosenico uvrstil v
najbolj pomembenfaktor neuspešne
izvedbe zadane naloge - zavzetje
mejnega prehoda Brnik
No, na ustanovitev slovenskega FBI, kije
začel uradno delovati 1. januarja 2010,
seje takoj odzvala opozicija, konkretno
bivši ministerDragutin Mate, kije takoj
povedal, daje skupina nezakonita in
nima nobene podlage v nobenem
zakonu. No, jaz se s tem ne strinjam. Saj
ima vsak državljan pravico zatirati
kriminal, pa ga policija ne bi smela. Če
pa so se organizirali v skupino, je pa
samo stvar organizacije. Nekateri so si
organiziralicelo svojo banko, zaradi
lažje in manj »transparentne
transakcije«. Spomnimo, kako je
Praznik vso noč štel marke, v izrednih
razmerah, na roko jih je zlagal na
kupčke (tako piše v svoji knjigi).
Bi pa predlagal »jekleni dami« Katarini
Kresal, naj pridobi za skupino dobra,
zakonita in v moči same ustave taka
pooblastila, da bodo njeni fantje lahko
raziskali in procesuirali kazniva
dejanja, za katere nekateri gospodje
mislijo, da so že krepko zastarala, to pa
je nedovoljena trgovina z orožjem, za
katero mislim, daje vzrok vsemu
tajkunstvu na Slovenskem. Srečno,
slovenski FBI!

Vrhnika
vid Drascek

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


